



2011 KTM ORANGE BRIGADE MX CONTINGENCY
PROGRAM/PROGRAMME DE CONTINGENCES KTM 2011 MX ORANGE
BRIGADE

PROGRAM	<p>The CONTINGENCY PROGRAM is strictly available to specified Amateur /PRO Am motocross classes and series. Only 2009, 2010 & 2011 Canadian KTM models purchased and registered in Canada (125 SX, 144 SX, 150 SX, 250 SX, 250 SX-F, 350 SX-F, 450 SX-F, 450 SXS, and 505 SX-F) are eligible.</p> <p>KTM Canada, Inc. will only pay contingency in the specified Series & Eligible Races as listed in the 2011 KTM ORANGE BRIGADE MX CONTINGENCY SERIES & ELIGIBLE RACES.</p> <p>The CONTINGENCY PROGRAM will be exclusively paid on series overall championship results. All payment will be issued via KTM VOUCHER redeemable for KTM products at participating authorized Canadian KTM Dealers (not redeemable for cash money) as per the PAYOUT SCHEDULE.</p>
WHAT TO DO	<p>To be eligible KTM riders must be registered with KTM Canada, Inc. by completing and submitting the 2011 KTM ORANGE BRIGADE MX CONTINGENCY FORM available at your participating authorized Canadian KTM dealer or on our web site: www.ktmcanada.com.</p> <p>Registration form can be mailed to: KTM Canada, Inc. – 2011 KTM Canada MX Contingency Program, 1375-1 Marie-Victorin, St-Bruno, Quebec, J3V 6B7 or faxed to 450-441-3885. KTM Canada, Inc. must receive all registrations no later than June 1st, 2011. Registrations submitted after June 1st, 2011, will not be eligible.</p> <p>Registered riders will receive a confirmation e-mail from KTMCanadaCommunications@ktmnorthamerica.com.</p>
RULES AND REGULATIONS	<p>It is the rider's responsibility to resolve eventual race result disputes with the race organizations.</p> <p>Riders falsifying claims will be automatically disqualified from the program.</p> <p>To qualify for the 2011 KTM Canada MX Contingency Program in a Pro MX2 or Pro MX 1 or amateur provincial class there must be a minimum of 7 participants in each race in the series.</p> <p>Only motorcycles containing a genuine Canadian KTM Vehicle Identification Number are eligible.</p> <p>Only riders with valid Canadian address and social insurance number will be eligible.</p> <p>Aftermarket plastics and graphics are permitted as long as the KTM logo is displayed in a manner that is acceptable by KTM Canada, Inc.</p> <p>KTM VOUCHERS will be issued once all overall racing results are validated by the race promoters or sanctioning bodies. Please allow at least 4-6 weeks for overall verification of results and issuing of payments. Please note that all payments will be issued by January 30th, 2012. Any errors or missed payments must be reported to KTM Canada, Inc. in writing prior to February 15th, 2012 at: KTMCanadaCommunications@ktmnorthamerica.com.</p> <p>It is the rider's responsibility to ensure that KTM Canada, Inc. has received his registration form.</p> <p>Contingency award recipients grant KTM Canada, Inc. the right to use their names, results and photos as deemed necessary in any advertising and promotion, without compensation or prior approval.</p> <p>KTM Canada, Inc. reserves the right to modify or amend this program without notice or obligation.</p>



2011 KTM ORANGE BRIGADE MX CONTINGENCY
PROGRAM/PROGRAMME DE CONTINGENCES KTM 2011 MX ORANGE
BRIGADE

PROGRAMME	<p>Le PROGRAMME DE CONTINGENCES 2011 est strictement offert aux coureurs de motocross des catégories amateurs /PRO Am. Seulement les modèles de motocyclettes canadiennes KTM 2009, 2010 et 2011 qui sont achetées et enregistrées au Canada (125 SX, 144 SX, 150 SX, 250 SX, 250 SX-F, 350 SX-F, 450 SX-F, 450 SXS, and 505 SX-F) sont éligibles.</p> <p>KTM Canada, Inc. paiera la contingence uniquement pour les séries et courses éligibles mentionnées dans le PROGRAMME DE CONTINGENCES 2011.</p> <p>Les montants du programme KTM 2011 MX Orange Brigade seront alloués uniquement en fonction des résultats au classement général. Les paiements seront effectués sous forme de CHÈQUES KTM échangeables contre des produits KTM chez tous les concessionnaires KTM canadiens autorisés participants (non remboursable en argent comptant) tel que mentionné dans L'HORAIRE DE PAIEMENT DU PROGRAMME.</p>
COMMENT S'INSCRIRE?	<p>Afin d'être éligibles, les coureurs KTM doivent s'inscrire auprès de KTM Canada, Inc., en complétant et en soumettant le FORMULAIRE D'INSCRIPTION PROGRAMME DE CONTINGENCES 2011, qui est disponible chez les concessionnaires KTM canadiens autorisés participants ou sur notre site internet www.ktmcanada.com.</p> <p>Vous pouvez poster le formulaire d'inscription à: KTM Canada, Inc.- Programme de contingence KTM Orange Brigade 2011, 1375-1 Marie-Victorin, St-Bruno, Québec, J3V 6B7 ou par télécopieur au 450-441-3885. Toutes les inscriptions doivent être reçues chez KTM Canada, Inc. au plus tard le 1^{er} juin 2011. Toutes les inscriptions reçues après le 1 juin 2011 ne sont pas éligibles.</p> <p>Les coureurs inscrits recevront une confirmation par courriel de KTMCanadaCommunications@ktmnorthamerica.com.</p>
RÈGLES ET RÈGLEMENTS	<p>Il va de la responsabilité du coureur de régler tout litige relatif à son classement final avec les promoteurs.</p> <p>Les coureurs qui soumettent de fausses informations seront automatiquement disqualifiés du programme.</p> <p>Pour se qualifier au programme de contingence KTM Orange Brigade 2011 dans les catégories Pro MX2 et Pro MX1 provinciales il doit y avoir un minimum de 7 participants par courses de la série.</p> <p>Uniquement les motocyclettes KTM, ayant un numéro d'identification du véhicule du Canada, seront éligibles.</p> <p>Seulement les coureurs ayant une adresse valide au Canada ainsi qu'un numéro d'assurance sociale seront éligibles.</p> <p>Le logo KTM ainsi que l'habillement plastique orange devront être bien visibles sur les deux côtés de la motocyclette SX KTM.</p> <p>Les CHÈQUES KTM seront émis uniquement lorsque les résultats de toutes les courses seront validés par les promoteurs de courses ou les organismes de sanction. Veuillez allouer au moins 4 à 6 semaines pour la vérification complète des résultats et l'émission du paiement. Notez que tous les paiements seront émis avant le 30 janvier 2012. Les erreurs ou les paiements non reçus doivent être communiqués à KTM Canada, Inc., par écrit, avant le 15 février 2012 à : KTMCanadaCommunications@ktmnorthamerica.com.</p> <p>Il va de la responsabilité du coureur de s'assurer que son inscription a été reçue chez KTM Canada, Inc.</p> <p>Les récipiendaires des contingences autorisent KTM Canada, Inc. à utiliser leurs noms, les résultats et les photos dans n'importe quelle publicité et promotion pertinente, sans avis préalable ou obligation.</p> <p>KTM Canada, Inc. se réserve le droit de modifier ou de changer le programme de contingence KTM Orange Brigade 2011 sans avertissement ni obligation.</p>



2011 KTM ORANGE BRIGADE MX CONTINGENCY
PROGRAM/PROGRAMME DE CONTINGENCES KTM 2011 MX ORANGE
BRIGADE

**2011 KTM ORANGE BRIGADE MX CONTINGENCY SERIES & ELIGIBLE RACES/
PROGRAMME DE CONTINGENCES KTM CANADA MX 2011 SÉRIES
ET COURSES ÉLIGIBLES**

* FOR ALL CMRC PROVINCIAL SERIES – ONLY FALL SERIES ARE ELIGIBLE FOR
CONTINGENCY PAYOUTS (WHERE MORE THAN ONE SERIES IS RUN PER REGION).

* *POUR TOUTES LES SÉRIES PROVINCIALES CMRC SEULEMENT LES "FALL SERIES"
SERONT ÉLIGIBLES AUX CONTINGENCES (LORSQUE PLUSIEURS SÉRIES ONT LIEU DANS
UNE MÊME RÉGION)*

2011 AMATEUR NATIONALS		
EAST / EST	2011 Eastern Canadian Amateur National Championships	July 7-10 – 7-10 juillet
WEST/ OUEST	2011 Western Canadian Amateur National Championships	July 1-3 – 1-3 juillet
NATIONAL	2011 Trans Can Grand National Amateur Championships	August 16-20 – 16-20 août
2011 BRITISH COLUMBIA CMRC PROVINCIAL FALL SERIES		
B.C.	Terrace	July 16-17 – 16-17 juillet
B.C.	Williams Lake	August 13-14 – 13-14 août
B.C.	Smithers	August 20-21 – 20-21 août
B.C.	Prince George	September 17-18 – 17-18 septembre
B.C.	Kelowna	September 24-25 – 24-25 septembre
B.C.	Whispering Pines Raceway	October 1 – 1 octobre
2011 ALBERTA CMRC FALL SERIES		
Alberta	Rimby	August 7-8 – 7-8 août
Alberta	Drumheller	August 21 – 21 août
Alberta	Wild Rose MX Park	August 28 – 28 août
Alberta	Medicine Hat	September 11– 11 septembre
Alberta	Temple Hill	September 18 – 18 septembre
Alberta	Brooks	September 25 – 25 septembre
2011 SASKATCHEWAN CMRC PROVINCIAL FALL SERIES		
Saskatchewan	Moose Jaw	May 7-8 – 7-8 mai
Saskatchewan	Assiniboia Track	May 15 – 15 mai
Saskatchewan	Weyburn	May 29 – 29 mai
Saskatchewan	Saskatoon	June 5 – 5 juin
Saskatchewan	Regina Moto Valley	June 12 – 12 juillet
Saskatchewan	Temple Hill Motorcycle Park	July 3 – 3 juillet
Saskatchewan	Yorkton	July 24 – 24 juillet
Saskatchewan	Prince Albert	August 14 – 14 août
Saskatchewan	Lloydminster	September 4 – 4 septembre
Saskatchewan	Swift Current	September 17 – 17 septembre



2011 KTM ORANGE BRIGADE MX CONTINGENCY PROGRAM/PROGRAMME DE CONTINGENCES KTM 2011 MX ORANGE BRIGADE



2011 KTM ORANGE BRIGADE MX CONTINGENCY PROGRAM PAYOUT SCHEDULE / HORAIRE DE PAIEMENT DU PROGRAMME DE CONTINGENCES KTM CANADA MX 2011

KTM VOUCHER PAYOUT! OVERALL FINISH OF SERIES

Provincial Fall Series PRO/AMATEUR	
Eligible Motocross Classes /Classes de motocross éligibles	
1	\$750
2	\$400
3	\$250
CMRC	AOTMX
Atlantic, QC, ON, MB, SK, AB, BC	Alberta
PROVINCIAL FALL SERIES ONLY/ SEULEMENT	AOMX SERIES
125 JR	LADIES
250 JR	NOVICE U30
125 INT	AMATEUR U30
250 INT	EXPERT U30
LADIES	NOVICE +30
VET 25	AMATEUR +30
VET 40	EXPERT +30
VET 50	NOVICE +40
VET JR	AMATEUR +40
VET MASTER	EXPERT +50
* VET +35 (QUEBEC ONLY)	
MX1 PRO	
MX2 PRO	
YOUTH	

AMATEUR National	
Eligible Motocross Classes/Classes de motocross éligibles	
1	\$1,000
2	\$600
3	\$300
4	\$200
5	\$100
Walton AMATEUR	Raymond-Alberta/Deschambault-Que
National	National
3 DAY EVENT / 3 JOURS	3 DAY EVENT / 3 JOURS
125 JR	125 JR
250 JR	250 JR
125 INT	125 INT
250 INT	250 INT
LADIES	LADIES
VET 25	VET 25
VET 40	VET 40
VET 50	VET 50
VET JR	VET JR
VET MASTER	VET MASTER
PRO GP	YOUTH
YOUTH	MX1 PRO
	PRO GP

PRO Nationals	
Eligible Motocross Classes - MX 1/ Classe de motocross éligibles - MX 1	
1	\$1,000
2	\$1,000
3	\$1,000
4	\$1,000
5	\$1,000
6	\$750
7	\$750
8	\$750
9	\$750
10	\$750

PRO Nationals	
Eligible Motocross Classe - MX-2/ Classe de motocross éligibles - MX-2	
1	\$800
2	\$800
3	\$800
4	\$800
5	\$800
6	\$500
7	\$500
8	\$500
9	\$500
10	\$500

Contingency available to eligible non-factory riders only. Payouts are for each of the 9 rounds of the CMRC Canadian National Series



**2011 KTM ORANGE BRIGADE MX CONTINGENCY
PROGRAM/PROGRAMME DE CONTINGENCES KTM 2011 MX ORANGE
BRIGADE**

2011 KTM Orange Brigade MX Contingency form	KTM Canada, Inc. 1375 – 1 Marie-Victorin, Saint-Bruno, Québec, J3V 6B7 Fax: 450-441-3885 or by email to KTMCanadaCommunications@ktmnorthamerica.com
Rider's Name	
Address	
City	
Province	
Postal code	
Telephone	
E-mail address	
Social insurance number	
Date of birth	
CMRC License #	
CMRC Competition #	
AOTMX License #	
AOTMX Competition #	
Rider's Competition Classification (<i>ex. Pro, Novice etc...</i>)	
Rider's signature	
Date	
Signature of parent or guardian if under 18	
Date	

KTM MOTORCYCLE (S) BEING RACED		
YEAR	MODEL	SERIAL NUMBER

To be eligible KTM riders must be registered with KTM Canada, by completing and submitting the **FORM** available at your participating authorized Canadian KTM dealer or on our web site: www.ktmcanada.com.

Registration form can be mailed to: KTM Canada, Inc. – 2011 KTM Orange Brigade MX Contingency, 1375-1 Marie-Victorin, St-Bruno, Quebec, J3V 6B7 or emailed to KTMCanadaCommunications@ktmnorthamerica.com or faxed to 450-441-3885. KTM Canada, Inc. must receive all registrations no later than **June 1st, 2011**. Registered riders will receive a confirmation e-mail from KTMCanadaCommunications@ktmnorthamerica.com.

Please note that registrations submitted after June 1st, 2011, will not be eligible.



2011 KTM ORANGE BRIGADE MX CONTINGENCY
PROGRAM/PROGRAMME DE CONTINGENCES KTM 2011 MX ORANGE
BRIGADE

FORMULAIRE D'INSCRIPTION PROGRAMME DE CONTINGENCES KTM 2011 MX ORANGE BRIGADE	KTM Canada, Inc. 1375 – 1 Marie-Victorin, Saint-Bruno, Québec, J3V 6B7 Fax: 450-441-3885 KTMCanadaCommunications@ktmnorthamerica.com
Nom du coureur	
Adresse	
Ville	
Province	
Code postal	
Téléphone	
Adresse de courriel	
Numéro d'assurance sociale	
Date de naissance	
CMRC License #	
CMRC Compétition #	
AOTMX (AB) Compétition #	
Classification de compétition du coureur (ex. Pro, Novice, Vétéran, etc...)	
Signature du coureur	
Date	
Signature du parent ou du tuteur si moins de 18 ans	
Date	

MODÈLE DE MOTOCYCLETTE (S) KTM UTILISÉE (S)		
ANNÉE	MODÈLE	NUMÉRO DE SÉRIE

Afin d'être éligible, les coureurs de KTM doivent s'inscrire auprès de KTM Canada, Inc., en complétant et en soumettant le **FORMULAIRE D'INSCRIPTION PROGRAMME DE CONTINGENCES KTM 2011 MX ORANGE BRIGADE**, qui est disponible chez les concessionnaires KTM canadiens autorisés participants ou sur notre site internet www.ktmcanada.com.

Vous pouvez poster le formulaire d'inscription à: KTM Canada, Inc.- Programme de contingences KTM MX Orange Brigade 2011, 1375-1 Marie-Victorin, St-Bruno, Québec, J3V 6B7 ou par courriel KTMCanadaCommunications@ktmnorthamerica.com ou par télécopieur au 450-441-3885. Toutes les inscriptions doivent être reçues chez KTM Canada, Inc. au plus tard le 1^{er} juin 2011. Les coureurs inscrits recevront une confirmation par courriel de KTMCanadaCommunications@ktmnorthamerica.com.

Toutes les inscriptions reçues après le 1^{er} juin 2011 seront refusées.